

Roco

It's a Man's World

Zukunft im Blick! | The future in sight!

Neuheiten | New Products 2014 H0, H0e, TT



[www.roco.cc](http://www.roco.cc)

## Diesellokomotive T 781 der CSD / Diesel locomotive T 781, CSD



Ep IV

146 Art. Nr.: 36274 € 164,00 Art. Nr.: 36275 € 234,00

Diesellokomotive T 781 "Taigatrommel" der Tschechoslowakischen Staatsbahnen. Motor mit Schwunghasse. Antrieb auf alle sechs Achsen; davon zwei mit Haftreifen. Digital-Schnittstelle nach NEM 651, Kupplungsaufnahme nach NEM 358 mit KK-Kinematik.

- Automatischer Lichtwechsel
- Ausführung in roter Farbgebung mit gelbem Streifen

Diesel locomotive T 781 "Taigatrommel" of the Czechoslovakian State Railways. Engine with mass flywheel. Drive on all six axes - two of them have traction tires. Digital interface according to NEM 651 standards, coupler pockets according to NEM 358 standards - also with close coupling mechanism.

- automatic light changeover
- model in red livery and yellow stripe

## Diesellokomotive Rh 754 der CD / Diesel locomotive Rh 754, CD



Ep V

135 Art. Nr.: 36264 € 149,00 Art. Nr.: 36265 € 224,00

Diesellokomotive Reihe 754 der Tschechischen Bahnen. Ausführung in rot/gelber Farbgebung. Motor mit Schwunghasse. Antrieb auf alle vier Achsen. NEM 651 Schnittstelle zur Aufnahme eines Decoders. Kupplungsaufnahme nach NEM 358. Dreilicht-Spitzenbeleuchtung mit der Fahrtrichtung wechselnd.

Diesel locomotive series 754 of the Czechoslovakian Railways. Model in red and yellow livery. Engine with mass flywheel. Drive on all four axes. NEM 651 interface for decoder adaptation. Coupler pockets according to NEM 358 standards. Triple headlight that changes with the direction of travel.

## Diesellokomotive 132 193-4 der DR / Diesel locomotive 132 193-4, DR



Ep IV

174 Art. Nr.: 36214 € 99,00

Diesellokomotive 132 193-4 der Deutschen Reichsbahn. Detaillierte Ausführung mit Dreilicht-Spitzenignal und zwei roten Schlusslichtern. Motor mit Schwunghasse. Antrieb auf alle sechs Achsen, zwei Achsen mit Haftreifen. Schnittstelle nach NEM 651 zur Aufnahme eines Decoders. Kupplungsaufnahme nach NEM 358.

- Rückspiegel als Ätzteil beiliegend

Diesel locomotive 132 193-4 of the German Reichsbahn. Rich detailing on the model with triple headlight and 2 red tail lights. Engine with mass flywheel. Drive on all six axes, 2 axes with traction tires. Interface according to NEM 651 standards for decoder adaptation. Coupler pockets according to NEM 358 standards.

- rear view mirror is attached as an etched part

### Diesellokomotive BR 220 der DB AG / Diesel locomotive BR 220, DB AG



Sound



Ep V

146

NEM 651 Art. Nr.: 36272 € 164,00  
 Art. Nr.: 36273 € 234,00

Diesellokomotive der Baureihe 220 (V 200, "Taigatrommel") der Deutschen Bahn AG. Wheel arrangement Co'Co'. Einsatz überwiegend im Güterverkehr. Fein detailliertes und bedrucktes Modell. Motor mit Schwungmasse. Antrieb auf sechs Achsen, Haftreifen. Schnittstelle nach NEM 651 zur Aufnahme eines Decoders.

Diesel locomotive series 220 (V200 "Taigatrommel") of the Deutsche Bahn AG. Wheel arrangement Co'Co'. Mainly used for the freight traffic. Rich detailing on the on-printed model. Engine with mass flywheel. Drive on six axes and with traction tires. Interface according to NEM 651 standards for the adaptation of a decoder.

■ operation condition: around 2000

■ Im Betriebszustand um 2000

### Diesellokomotive M62 der RZD / Diesel locomotive M62, RZD



NEU Formvariante

NEU modified tooling

Sound



Ep V

146

NEM 651 Art. Nr.: 36276 € 164,00 Art. Nr.: 36277 € 234,00

Diesellokomotive der Baureihe M62 ("Taigatrommel") der Russischen Staatsbahn (RZD). Wheel arrangement Co'Co'. Betriebszustand 90er Jahre. Einsatz: vorwiegend Güterverkehr. Ausführung in authentischer grüner Lackierung mit entsprechenden Detailänderungen: Mittelpufferkupplung, Klimaanlage mit Winterschutzblechen, Motor mit Schwungmasse.

Diesel locomotive series M62 ("Taigatrommel") of the Russian State Railways (RZD). Wheel arrangement Co'Co'. Operation condition: 90s. Service: mainly used in the freight traffic. In authentic green livery and with modifications on the details: central buffer coupling and air conditioning with protection covers for winter weather conditions, engine with mass flywheel.

### Schiebewandwagen der SBB / Sliding wall freight wagon, SBB



Ep V-VI

129

Art. Nr.: 37537 € 26,90

Schiebewandwagen MIGROS eingestellt bei den Schweizerischen Bundesbahnen. Modell mit Kupplungsaufnahme nach NEM 358 und KK-Kinematik.

Sliding wall freight wagon MIGROS registered at the Swiss Federal Railways. Model with coupler pockets according to NEM 358 standards. Close coupling mechanism.

### Containertragwagen der DB AG / Container car, DB AG



Ep V

129

Art. Nr.: 37513 € 31,90

Containertragwagen der Deutschen Bahn AG beladen mit zwei 20ft Containern der Firma "BELL". Modell mit Kupplungsaufnahme nach NEM 358 und KK-Kinematik.

Container carrier wagon of the Deutsche Bahn AG that carries two 20ft containers of the company "BELL". Model with coupler pockets according to the NEM 358 standards. Close coupling mechanism.

## 3-teiliges Set Knickkesselwagen der ERMEWA/DB AG / 3-piece set slurry wagons ERMEWA, DB AG



Ep V

342 Art. Nr.: 37616 € 99,90

3-teiliges Set Knickkesselwagen der ERMEWA, eingestellt bei der Deutschen Bahn AG. Modelle mit Kupplungsaufnahme nach NEM 358 und KK-Kinematik.

3-piece set slurry wagons ERMEWA registered at the Deutsche Bahn AG. Model with coupler pockets according to NEM 358 standards. Close coupling mechanism.

## 3-teiliges Set Knickkesselwagen der GATX/DB AG / 3-piece set slurry wagon, GATX/DB AG



Ep VI

342 Art. Nr.: 37617 € 99,90

3-teiliges Set: Knickkesselwagen der GATX eingestellt bei der Deutschen Bahn AG. Modell mit Kupplungsaufnahme nach NEM 358 und KK-Kinematik.

3-piece set: Slurry wagons of the GATX used at the Deutsche Bahn AG. Model with coupler pockets according to NEM 358 standards. With close coupling mechanism.

## Schiebewandwagen der DSB / Sliding wall freight wagon, DSB



Ep V

129 Art. Nr.: 37536 € 26,90

Schiebewandwagen Bauart Hbbillns Dänische Staatsbahn (DSB). Modell mit Kupplungsaufnahme nach NEM 358 und KK-Kinematik.

Sliding wall freight wagon type Hbbillns of the Danish State Railways (DSB). Model with coupler pockets according to NEM 358 standards. Close coupling mechanism.

## TT Digital Starter Set: Diesellokomotive BR 241 mit einem Kesselwagenzug der DB AG

TT Digital Starter Set: Diesel locomotive BR 241 and one tank wagon train of the DB AG



Inhalt ist eine Diesellokomotive Baureihe 241 der Deutschen Bahn AG mit einem Kesselwagenzug bestehend aus drei Knickesselwagen. Weiterer Inhalt sind ein Handregler multiMAUS, ein x-Bus-Verstärker und ein Steckernetzteil. Das Set enthält keine Gleise.

- 35009 Ausführung mit z21 Digitalzentrale

Contents: One Diesel locomotive series 241 of the Deutsche Bahn AG and one tank wagon train that consists of three slurry wagons. More contents: One manual controller multiMAUS, one x-Bus amplifier and one plug-in power supply. The set contains no tracks.

- version 35009 with z21 digital center

## z21 TT Digital Starter Set: Diesellokomotive BR 120 mit einem Kesselwagenzug der DR

z21 TT Digital Starter Set: Diesel locomotive BR 120 and one tank wagon train of the DR



Inhalt ist eine Diesellokomotive Baureihe 120 der Deutschen Reichsbahn mit einem Kesselwagenzug bestehend aus drei Knickesselwagen. Weiterer Inhalt sind eine Digitalzentrale z21 mit WLAN-Router und ein Schaltnetzteil. Zum Betrieb wird ein Smartphone oder ein Tablet-PC benötigt. Das Set enthält keine Gleise.

- 35010 Ausführung mit multiMAUS Steuerung und x-Bus-Verstärker

Contents: One Diesel locomotive series 120 of the Deutsche Reichsbahn and one tank wagon train that consists of three slurry wagons. More contents: One digital model railway control system z21 with WLAN router and one plug-in power supply. For the operation a Smartphone or Tablet PC are required. The set contains no tracks.

- version 35010 with a manual controller multiMAUS and a x-Bus amplifier



## Herausgeber:

Modelleisenbahn München GmbH  
Kronstadter Str. 4, 81677 München, Deutschland  
www.roco.cc

## Preise:

Bei den im Katalog angegebenen Preisen handelt es sich um die zum Zeitpunkt der Drucklegung gültige unverbindliche Preisempfehlung des Herstellers. Wir behalten uns ausdrücklich jederzeitige Preisanpassungen vor. Roco Produkte und Ersatzteile werden über den Modellbahnfachhandel sowie im eigenen e-Shop vertrieben. Kein Werksverkauf.

## Bildnachweise:

Modelleisenbahn München GmbH, M. Zirn, S. Zenzmaier, bluforce group, Siemens, Fleischmann-Archiv, Georg Dahlhoff Fotografie sowie bei den Bildern angegebene Fotografen.

## Druck und Verarbeitung:

Druckerei Berger, Wiener Straße 80, 3580 Horn, AT

## Haftung:

Der Katalog ist mit hoher Qualität und Sorgfalt erstellt. Es wird aber keine Haftung für die Richtigkeit sowie Vollständigkeit der Inhalte übernommen. Für eventuelle Schäden materieller oder ideeller Art durch Nutzung, Nichtnutzung oder Vorenthaltung von fehlerhaften oder unvollständigen Informationen in diesem Katalog – soweit sie nicht durch nachweislichen Vorsatz oder nachweisliche grobe Fahrlässigkeit seitens der Modelleisenbahn München GmbH begründet sind – kann keinerlei Gewähr und Haftung übernommen werden. Wir behalten es uns vor, jederzeit die Inhalte des Katalogs sowie die technischen Eigenschaften der darin enthaltenen Produkte zu aktualisieren. Die Wiedergabe von Warenbezeichnungen, Marken, Handelsnamen oder Firmenbezeichnungen und sonstigen Kennzeichen in diesem Produktkatalog berechtigt nicht zu der Annahme, dass diese von jedermann frei benutzt werden dürfen. Vielmehr kann es sich auch dann um eingetragene Marken oder sonstige gesetzlich geschützte Kennzeichen handeln, wenn sie nicht als solche markiert sind.

**Viele Abbildungen zeigen Handmuster. Die endgültige und gelieferte Ausführung der Modelle kann deshalb von den gezeigten Bildern abweichen.**

## Published by:

Modelleisenbahn München GmbH  
Kronstadter Str. 4, 81677 München, Germany  
www.roco.cc

## Price indication:

The prices specified in the catalogue are the manufacturer's suggested retail prices at the time the catalogue went to press. We explicitly reserve the right to make price adjustments at any time. Roco products and spare parts are available through specialized dealers and online at www.roco.cc. No factory direct sales.

## Photo credits:

Modelleisenbahn München GmbH, M. Zirn, S. Zenzmaier, bluforce group, Siemens, Fleischmann-Archiv, Georg Dahlhoff Fotografie as well as other illustrators that are credited next to the pictures.

## Translation by:

eVita Sprachenservice e.U., eva.unterrainer@aon.at

## Printing and processing:

Druckerei Berger, Wiener Straße 80, 3580 Horn, AT

## Liability:

We strive to provide the content of this catalogue with the highest quality. Despite of our best effort and the best possible care Roco is not liable and gives no warranty for the accuracy, the up-to-dateness or completeness of the contents and the information given in this catalogue. For eventual damages of material or ideal nature that result from the use, the non-use or the withholding of faulty or incomplete information in this catalogue- as far as it is not founded in demonstrable intent and negligence on part of the Modelleisenbahn München GmbH – no guarantee or liability can be given. We furthermore reserve the right to update the contents of the catalogue as well as the technical specifications of the contained products at any time. The copying of the identifications, trade brands, trade names or company names and other characteristics in this product catalogue does not justify the assumption that those can be used by everybody free of charge. It can rather be that it is a registered trademark or characteristics otherwise protected by law even if these are not specifically marked up as such.

**Many models shown on the illustrations are hand held samples. The final and delivered version of the models may therefore differ from the depicted illustrations.**

## Symbole der Bahnverwaltungen / Symbols of railway operators

(Nicht alle kommen in diesem Katalog vor) / (Not all appear in this catalogue)

	<b>Österreichische Bundesbahnen (ÖBB)</b> – nach dem 2. Weltkrieg Austrian Federal Railways (ÖBB) – after World War II
	<b>Nationale Gesellschaft der belgischen Eisenbahnen</b> National Railway Company of Belgium
	<b>Schweizerische Bundesbahnen</b> Swiss Federal Railways
	<b>Lötschbergbahn AG Private Bahngesellschaft</b> Lötschbergbahn AG, Private railway company
	<b>Königl. Preußische Eisenbahn-Verwaltung (K.P.E.V.)</b> Royal Prussian Railway Administration (K.P.E.V.)
	<b>Königliche Bayerische Staatseisenbahn</b> Royal Bavarian State Railways
	<b>Deutsche Reichsbahn (Gesellschaft) (bis 1945) DRG/DRB</b> German Reich Railway Company (up until 1945) DRG/DRB
	<b>Deutsche Reichsbahn (nach 1945) DR</b> German Reich Railway (starting 1945), DR
	<b>Deutsche Reichsbahn (ab etwa 1968)</b> German Reich Railway (approx. since 1968)
	<b>Deutsche Bundesbahn (1951-1993)</b> German Bahn AG (1951-1993)
	<b>Deutsche Bahn AG (seit 1.1.1994)</b> German Bahn AG (since 1.1.1994)
	<b>Dänische Staatsbahnen</b> Danish State Railways
	<b>Spanische Eisenbahn</b> Spanish Railways
	<b>Nationale Gesellschaft der französischen Eisenbahnen</b> National French Railways (SNCF)
	<b>Ungarische Staatsbahnen</b> Hungarian State Railways
	<b>Italienische Staatsbahnen</b> Italian State Railways
	<b>Norwegische Staatsbahnen</b> Norwegian State Railways
	<b>Niederländische Eisenbahnen</b> Dutch Railways
	<b>Polnische Staatsbahnen</b> Polish State Railways
	<b>Schwedische Staatsbahnen</b> Swedish State Railways
	<b>Privates Eisenbahnverkehrsunternehmen</b> Private Railway Companies

## Epochenerklärung / Epoch explanation

(Nicht alle kommen in diesem Katalog vor) / (Not all appear in this catalogue)

Ep I	<b>Epoche / Epoch I:</b> ca. 1870 – 1920
Ep II	<b>Epoche / Epoch II:</b> ca. 1920 – 1945
Ep III	<b>Epoche / Epoch III:</b> ca. 1945 – 1968
Ep IV	<b>Epoche / Epoch IV:</b> ca. 1968 bis 1994
Ep V	<b>Epoche / Epoch V:</b> 01.1994 bis 2006
Ep VI	<b>Epoche / Epoch VI:</b> 2007

## Zeichenerklärung / Legend

(Nicht alle kommen in diesem Katalog vor) / (Not all appear in this catalogue)

Art. Nr.: 00000	Artikelnummer Article number
	Bahnverwaltung Railway administration
Ep	Epoche Epoch
221	Länge über Puffer Overall length
	Gleichstrom Direct current DC
	Gleichstrom mit Sound Direct current DC with sound
	Wechselstrom Alternating current AC
	Wechselstrom mit Sound Alternating current AC with sound
DCC	DCC (Digital ab Werk mit Decoder) DCC (Digital)
6454	Innenbeleuchtung Interior lighting
6560	Wechselstrom-Radsatz AC wheel set
WIRE	Verdrahtete Decoderverbindung 6 polig 6-pole wire connector for the decoder
NEM 651	Schnittstelle NEM 651 6 polig 6-pole interface NEM 651
NEM 652	Schnittstelle NEM 652 8 polig 8-pole interface NEM 652
PluX16	Schnittstelle PluX16 Interface PluX16
PluX22	Schnittstelle PluX22 Interface PluX22

## Länderkennung / Country abbreviations

Die Modell-Reihung in diesem Katalog erfolgt innerhalb der Spurweiten H0, H0e und TT nach: Dampflokomotiven, Elektrolokomotiven, Diesellokomotiven, Personenwagen, Güterwagen. Innerhalb der Kategorien erfolgt sie alphabetisch nach den internationalen Kennzeichen.

The ranking of the models within the standards H0, H0e and TT is based: steam locomotives, electric locomotives, diesel locomotives, wagons, freight wagons. Within the categories it is done alphabetically according to the international car license plates.

<b>Australien (AUS)</b> Australia (AUS)	<b>Spanien (E)</b> Spain (E)	<b>Niederlande (NL)</b> The Netherlands (NL)
<b>Belgien (B)</b> Belgium (B)	<b>Frankreich (F)</b> France (F)	<b>Österreich (A)</b> Austria (A)
<b>Schweiz (CH)</b> Switzerland (CH)	<b>Ungarn (H)</b> Hungary (H)	<b>Polen (PL)</b> Poland (PL)
<b>China (CN)</b> China (CN)	<b>Hongkong (HK)</b> Hong Kong (HK)	<b>Russland (RUS)</b> Russia (RUS)
<b>Tschechische Republik (CZ)</b> Czech Republic (CZ)	<b>Italien (I)</b> Italy (I)	<b>Schweden (S)</b> Sweden (S)
<b>Deutschland (D)</b> Germany (D)	<b>Luxemburg (L)</b> Luxembourg (L)	<b>Slowakische Republik (SK)</b> Slovak Republic (SK)
<b>Dänemark (DK)</b> Denmark (DK)	<b>Norwegen (N)</b> Norway (N)	<b>Vereinigte Staaten (USA)</b> United States (USA)

## Information aus erster Hand First Class Information



Ab sofort direkt nach Hause bestellen! Roco liefert Ihnen alle Modelle aus dem e-Shop von nun an auch bequem direkt zu Ihnen nach Hause. Alle Modelle in diesem Katalog mit dem e-Shop direct Logo können Sie einfach online bestellen und bei einem autorisierten Fachhändler Ihrer Wahl – oder einfach in Ihrem Briefkasten – abholen. In Deutschland und Österreich sogar versandkostenfrei. Viel Spaß beim Blättern und Klicken auf [www.roco.cc](http://www.roco.cc)

Home delivery now available! Roco can now deliver all its models from the e-shop straight to your home. All the models in this brochure labelled with the e-shop logo can now be ordered online and collected from an authorised dealer of your choice or delivered directly to you. Enjoy browsing through our website at [www.roco.cc](http://www.roco.cc)



Abonnieren Sie den Roco Newsletter auf [www.roco.cc](http://www.roco.cc) und Sie sind immer informiert. Nur hier erfahren Sie alles über Neuheiten, Exklusivmodelle und Sonderserien.

Subscribe to the Roco newsletter at [www.roco.cc](http://www.roco.cc) and you are up to date. Only here you will find everything about innovations, exclusive models and special series.



Wir liefern auch Ersatzteile! Auf [www.roco.cc](http://www.roco.cc) können Sie für Ihre Modelle auch die passenden Ersatzteile bestellen. Der Ersatzteilshop und Ersatzteillfinder hat 24 Stunden am Tag geöffnet und verschickt direkt zu Ihnen nach Hause!

We also supply spare parts! At [www.roco.cc](http://www.roco.cc) you can order the right spare parts for your models. The spare parts shop and spare parts finder is open 24 hours a day and orders are sent straight to your home.

Ihr Roco-Fachhändler / Your Roco retailer:

80714

Modelleisenbahn München GmbH  
Kronstadter Str. 4  
81677 München • Deutschland | Germany  
[roco@roco.cc](mailto:roco@roco.cc)

[www.roco.cc](http://www.roco.cc)



It's a Man's World